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1  Πανηλειακό συλλαλητήριο για την ενίσχυση των
Νοσοκομείων της Ηλείας

Πηγή: ΠΡΩΪΝΗ ΤΗΣ ΗΛΙΕΙΑΣ Σελ.: 8-9 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1818.93
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οργανώνουν οι Σύλλογοι Εργαζομένων Ν. Μ. Πύργου και Αμαλιάδας Βάζοντας ένα τέλος με χθεσινή τους

ΓΊανηλειακό συλλαλητήριο για την ενί
Ανακοινώθηκε koivos αγώναε 
παρουσία του προέδρου 
ins ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκου, 
του Γενικού Συμβούλου 
Χρ. Σουγλέρη και 
του Γεν. Συμβούλου ins ΑΔΕΔΥ 
Κ. Πετρόπουλου

Γ. Γεωργίου: «θέλουμε 
ένα Νοσοκομείο που 
θα καλύπτει ns ανάγκεε των 
Ηλείων και δυο «δορυφόρουε» 
υποστηρικτικοί^»

Β. Μιχαλόπουλοε:
«Είναι απαραίτητη 
η ενδυνάμωση του Νοσοκομείου 
Πύργου με ταυτόχρονη 
συν λειτουργία 
και αλληλοκάλυψη από 
τα άλλα δυο Νοσοκομεία»

Τ
ην διοργάνωση Πανηλειακού 
συλλαλητηρίου διεκδικώντας 
την ενίσχυση των Νοσοκο
μείων Πύργου και Αμαλιάδας με προ

σωπικό και τη θέσπιση κινήτρων, 
ανακοίνωσαν χθες στη διάρκεια κοι
νής συνέντευξης τύπου, οι Σύλλογοι 
Εργαζομένων των δυο Νοσηλευτικών 
Μονάδων, επιχειρώντας να βάλουν 
ένα τέλος στη χρόνια διαμάχη που 
έχει δημιουργηθεί μεταξύ τους, εξαι- 
τίας της υποστελέχωσης και των διαρ
κών μετακινήσεων προσωπικού.

______Γράφει η Κική Κολοβέρου______
- kkoloverou@yahoo.gr

Παρουσία του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλη Γιαννάκου, του Γενικού Συμβού
λου Χρήστου Σουγλέρη αλλά και του Γενι
κού Συμβούλου της ΑΔΕΔΥ Κώστα 
Πετρόπουλου, τόσο ο πρόεδρος του Συλ
λόγου Εργαζομένων του Νοσοκομείου 
Πύργου Γιάννης Γεωργίου όσο και ο γραμ
ματέας του αντίστοιχου συλλόγου της ΝΜ 
Αμαλιάδας Βασίλης Μιχαλόπουλος, συμ
φώνησαν στην πραγματοποίηση Πανη- 
λειακής συγκέντρωσης διαμαρτυρίας με 
κοινό στόχο την στελέχωση με το ανα
γκαίο ιατρικό και νοσηλευτικό προσω
πικό των δυο δομών υγείας που εδώ και 
αρκετό καιρό βρίσκονται σε αδιέξοδο. 
Κατά ιη διάρκεια της κοινής συνέντευξης, 
αναφέρθηκαν στις τραγικές ελλείψεις και 
τα σοβαρά προβλήματα λειτουργίας που 
αντιμετωπίζει το κεντρικό Νοσοκομείο ει
δικά στην Παθολογική κλινική και ιη Μο
νάδα Εντατικής θεραπείας αλλά και στη 
μη λειτουργία της ΝΜ Αμαλιάδας ενώ 
εξέφρασαν την ανάγκη βελτίωσης των ερ
γασιακών συνθηκών των εργαζομένων 
που την περίοδο της πανδημίας κράτησαν 
το δημόσιο σύστημα υγείας «όρθιο». Σε 
ότι αφορά το ζήτημα των μετακινήσεων 
προσωπικού, τονίστηκε ότι πρέπει να ενι- 
σχυθούν και τα δυο Νοσοκομεία και να 
μην υπάρχουν ανταγωνιστικές σχέσεις με

ταξύ τους, κατηγορώντας την κυβέρνηση 
ότι με την απροθυμία της να τα στελεχώ
σει υποδαυλίζει ανταγωνισμούς και επι
διώκει διχόνοια μεταξύ των εργαζομένων. 
Ο πρόεδρος και ο γενικός σύμβουλος της 
ΠΟΕΔΗΝ στη διάρκεια της συνέντευξης 
τύπου που προηγήθηκε της Γενικής Συνέ
λευσης κράτησαν ίσες αποστάσεις μεταξύ 
των Νοσοκομείων Πύργου και Αμαλιάδας 
και δεν απάντησαν επί της ουσίας για το 
ζήτημα των μετακινήσεων- επιστροφών 
προσωπικού υποστηρίζοντας πως θα πρέ
πει η πολιτεία με σχέδιο να τα ενισχύσει 
καθώς τα προβλήματα δεν αντιμετωπίζον
ται με τη μιζέρια των μετακινήσεων και η 
ΠΟΕΔΗΝ δε πρόκειται να μπει σε μια τέ
τοια διαμάχη.

Γ. Γεωργίου: «Κάθε μήνα 
και χειρότερα...»

Αρχικά ο πρόεδρος του Συλλόγου Εργα
ζομένων της ΝΜ Πύργου Γιάννης Γεωρ
γίου επισήμανε ότι το Νοσοκομείο 
βρίσκεται σε δύσκολη καμπή ειδικά όσον 
αφορά την Παθολογική κλινική υποστη
ρίζοντας πως κάθε μήνας που περνά γί
νεται όλο και χειρότερά η κατάσταση. 
«Διαρκής αγώνας για τις εφημερίες, για
τροί από όμορους νομούς χωρίς να

υπάρχει εδώ ούτε ένας Παθολόγος με ορ
γανική θέση παρά μόνο ένας μετακινημέ
νος από το Νοσοκομείο της Αμαλιάδας. 
Λειτουργούμε την Παθολογική και την 
κλινική Covid χωρίς Παθολόγο και ούτε 
έναν Πνευμονολόγο! Οι διαγωνισμοί 
βγαίνουν συνεχώς άγονοι και οι θέσεις 
μένουν κενές. Για να καρποφορήσουν οι 
διαγωνισμοί όπως έχουμε τονίσει και 
στην κ. Γκάγκα είναι να δοθούν επιπλέον 
κίνητρα, είτε αυτό λέγεται άγονο ή θέ
σπιση οικονομικών κινήτρων. Προσανα
τολιζόμαστε στην πραγματοποίηση 
Πανηλειακού συλλαλητηρίου μήπως και 
αφυπνίσουμε τον κόσμο διεκδικώντας κα
λύτερες υπηρεσίες υγείας για όλους τους 
Ηλείους. θέλουμε τη συστράτευση όλων, 
τα Νοσοκομεία είναι αναγκαία και κανέ
νας δε μπορεί να πει ότι περισσεύει, θέ
λουμε ένα Νοσοκομείο που να καλύπτει 
τις ανάγκες υγείας των Ηλείων και δυο 
δορυφόρους που θα υποστηρίζουν και θα 
βοηθούν. Κανένας δεν περισσεύει, κανέ
νας δεν είναι περιττός».

Βασίλης Μιχαλόπουλος:
«Την ενότητα των 

εργαζομένων φοβούνται»
Ο γραμματέας του Συλλόγου Εργαζομένων 
της ΝΜ Αμαλιάδας Βασίλης Μιχαλόπου
λος τόνισε ότι η κατάσταση στις δομές 
υγείας της Ηλείας έχει φτάσει στο απρο
χώρητο πρώτα και κύρια στο Νοσοκομείο 
Πύργου και μετά και στα άλλα δυο, της 
Αμαλιάδας και των Κρεστένων. «Αυτό το 
φαινόμενο που δεν έχει προηγούμενο και 
συναντάμε εδώ είναι ανεπανάληπτο και 
οφείλουμε να το αναδείξουμε. Παντού 
υπάρχουν ελλείψεις! Κάποιοι ίσως θέ
λοντας να καλύψουν την ανεπάρκεια τους 
είτε οποιαδήποτε άλλη σκοπιμότητα, με
ταθέτουν τη ρίζα του προβλήματος σε άλλα 
πράγματα. Ποια είναι η ρίζα του προβλή
ματος: Μα αυτό που έχουν ανάγκη τα Νο
σοκομεία. Οι γιατροί. Είναι απαράδεκτο 
ένας ολόκληρος Νομός να έχει μόνο έναν 
Παθολόγο και μάλιστα δανεικό!» είπε και
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κοινή συνέντευξη τύπου στην χρόνιο διαμάχη

σχυση των Νοσοκομείων της Ηλείας
χαιρέτησε την πρωτοβουλία του Συλλόγου 
Εργαζομένων της ΝΜ Πύργου, τονίζοντας 
ότι είναι η πρώτη φορά που τα δυο σω
ματεία είναι κοντά και συζητούν για κοι
νούς στόχους και αγώνες. «Οι 
εργαζόμενοι δεν έχουμε να χωρίσουμε τί
ποτα, εμείς πρέπει να είμαστε ενωμένοι, 
αυτό φοβούνται την ενότητα των εργαζο
μένων και με χίλια δυο τεχνάσματα προ
σπαθούν να μας έχουν σε απέναντι όχθες. 
Δεν υπάρχει ποτάμι για εμάς, αλλά ένας 
δρόμος που είμαστε υποχρεωμένοι να 
ακολουθήσουμε και να αγωνιστούμε όλοι 
μαζί. Πανηλειακό συλλαλητήριο λοιπόν 
μαζί με τους φορείς των δυο πόλεων. Μια 
δυνατή διαμαρτυρία ώστε να καταλάβουν 
επιτέλους ότι η Ηλεία δεν μπορεί να ακο
λουθήσει το ρυθμό τους. Είναι απαραί
τητη η ενδυνάμωση του Νοσοκομείου 
Πύργου με ταυτόχρονη συν λειτουργία και 
αλληλοκάλυψη από τα άλλα δυο Νοσοκο
μεία. Έτσι και ο Πύργος θα δουλεύει κα
λύτερα και κυρίως ο πολίτης θα έχει 
καλύτερες παροχές υγείας».

Μιχάλης Γιαννάκος, 
πρ. ΠΟΕΔΗΝ:

«Η πολιτεία 
έχει υποχρέωση να 

ενισχυσει τα Νοσοκομεία 
και να θεσπίσει κίνητρα»

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαν
νάκος αναφέρθηκε αρχικά στην πανδημία 
που ανέδειξε με τον πιο χαρακτηριστικό 
και τραγικό τρόπο όπως είπε, τον ανεκτί
μητο ρόλο που παίζει η δημόσια υγεία και 
τόνισε ότι δόθηκε μάχη σε αντίξοες συν
θήκες και η ενίσχυση του δημόσιο συ
στήματος υγείας είναι μονόδρομος για την 
κυβέρνηση. «Δουλεύουμε με 10.000 λι- 
γότερους σε σχέση με πέρυσι, όχι μόνο 
λόγω αναστολών αλλά και συνταξιοδοτή- 
σεων. Διεκδικούμε λοιπόν νέες προσλή
ψεις, άρση των αναστολών αλλά και 
προκηρύξεις με κίνητρα ώστε να μην 
βγαίνουν άγονες».
Αναφερόμενος στο δημόσιο σύστημα 
υγείας στην Ηλεία, τόνισε πως είναι απα
ράδεκτο να βρίσκεται σε αυτή την κατά
σταση και πως αυτά που συμβαίνουν με 
την ύπαρξη ενός μόνο Παθολόγου δε στέ
κουν σε μια σύγχρονη κοινωνία. «Είναι 
υποχρέωση όλων να ενισχύσουν το νο
σοκομείο και τη ΜΕΘ και όλες τις ανάγκες 
και ταυτόχρονα να δοθούν κίνητρα. Κα
λούμε λοιπόν την πολιτεία να ενισχύσει 
τη δημόσια υγεία.
Δεν μπορεί στην Ηλεία να μην υπάρχουν 
βασικές ειδικότητες γιατρών για να παρέ
χεται ασφαλής φροντίδα στους ασθενείς, 
θα πολεμήσουμε με τους εργαζομένους 
προκειμένου να λυθεί το θέμα, αλλά όμως 
θα πρέπει και οι τοπικοί φορείς να ανα
λάβουν την ευθύνη τους».

Χρ. Σουγλέρης Γενικός 
Σύμβουλος ΠΟΕΔΗΝ: 

«Πρέπει «χθες» 
να επανδρώσουν 
τα Νοσοκομεία»

Αρχή για συνεργασία και κινητοποι
ήσεις διεκδίκησης τόνισε πως είναι η 
σημερινή (ο.ο. χθεσινή) συνέντευξη 
τύπου, ο Γενικός Σύμβουλος της ΠΟΕ
ΔΗΝ Χρήστος Σουγλέρης, υποστηρί
ζοντας ότι δε λογίζεται να υπάρχουν 
δυο Νοσοκομεία και να μην προσφέ
ρουν τις υπηρεσίες που θα πρέπει. 
«Έχει καταντήσει το Νοσοκομείο της 
Αμαλιάδας να μην είναι ούτε καν Νο
σοκομείο, ούτε Κέντρο Υγείας γιατί δε 
μπορεί να έχεις ένα γενικό γιατρό σε 
ένα νοσοκομείο και δίπλα στο Κ.Υ. να 
υπάρχουν 7 γενικοί ιατροί. Οπότε δε 
νοείται ως νοσοκομείο η Αμαλιάδας. 
Οφείλει η πολιτεία να πάρει αποφάσεις. 
Ή στον Πύργο δε νοείται να υπάρχει

ένας Παθολόγος για 80-90 ασθενείς. 
Πρέπει να βρεθεί λύση, να συμβάλει 
και η πολιτεία και η αυτοδιοίκηση 
ούτως ώστε να βρεθούν λύσεις στο πως 
αυτά τα δυο νοσοκομεία θα λειτουργή
σουν σα δημόσια νοσοκομεία. Πρέπει 
να υπάρξουν πιέσεις, κινητοποιήσεις. 
Εμείς ως ΠΟΕΔΗΝ είμαστε πάντα στο 
δρόμο και διεκδικούμε δωρεάν δημό
σια υγεία. Δε λογίζεται η Ηλεία με 200 
χιλ πληθυσμό να μην έχει γιατρούς... 
πρέπει εδώ και τώρα, χθες, να επαν
δρωθούν τα νοσοκομεία με τους ανάλο
γους γιατρούς. Οσον αφορά τους 
εργαζόμενους διεκδικούμε μονιμοποί
ηση όλων των συμβασιούχων, προσ
λήψεις επιπλέον με προκηρύξεις 
μόνιμου προσωπικού, ένταξη στα 
ΒΑΕ......

«Συμπληρωματική 
λειτουργία και όχι 

ανταγωνιστική»
Παράλληλα, ο κ. Σουγλέρης επισήμανε 
ότι τα Νοσοκομεία δεν πρέπει να λειτουρ
γούν ανταγωνιστικά αλλά συμπληρωμα
τικά, τονίζοντας ότι εδώ και χρόνια έχει 
ξεκινήσει μια διαδικασία συγχωνεύσεων- 
καταργήσεων υγειονομικών μονάδων που 
βρίσκονται κοντά και μάλιστα έχουν απω- 
λέσει και τη νομική τους υπόσταση. «Η 
ΠΟΕΔΗΝ διεκδικεί την αυτοτέλεια όλων 
των νοσοκομείων και να επανέλθει η νο
μική τους μορφή. Και δεν επιτρέπεται με 
δεδομένο ότι μεσολάβησε μια πανδημία 
και είδαμε τον ανεκτίμητο ρόλο της δημό
σιας υγείας να μιλάμε για καταργήσεις- 
συγχωνεύσεις νοσοκομείων, θα πρέπει 
όλα τα νοσοκομεία να ενισχυθούν. Εξάλ
λου οι νοσοκομειακές κλίνες είναι κοντά 
στο μέσο όρο και λιγότερο από τα διεθνή 
στάνταρ και χρειάζονται όλα τα νοσοκο
μεία. Αλλά όμως τα νοσοκομεία δεν είναι 
τα ντουβάρια, είναι το προσωπικό τους 
,είναι η στελέχωση τους, ο εξοπλισμός, οι

υποδομές να είναι σύγχρονες για να προ
σφέρουν ασφαλείς υπηρεσίες. Εμείς λοι
πόν δεν πρόκειται να μπούμε σε μια 
μιζέρια γιατί μετακινείται ένας γιατρός 
εδώ εκεί, θα πρέπει η πολιτεία να κατα- 
στρώσει ένα σχέδιο και άμεσα να στελε
χώσει όλα τα νοσοκομεία για να 
παρέχουν τη φροντίδα που αξίζουν οι Έλ
ληνες πολίτες».
Ο κ. Σουγλέρης απέφυγε να απαντήσει στο 
ερώτημα αν συμφωνεί με τις μετακινήσεις 
μέχρις ότου ενισχυθούν τα Νοσοκομεία 
ξεκαθαρίζοντας πως η ΠΟΕΔΗΝ δε πρό
κειται να μπει σε μια συζήτηση ανταγωνι
στική ανάμεσα στα όμορα νοσοκομεία. 
«Δε συμφωνούμε που ένα ιστορικό νοσο
κομείο όπως της Αμαλιάδας λειτουργεί 
χειρότερα και από Κ.Υ. όπως και δε συμ
φωνούμε που δε στελεχώνεται του Πύρ
γου. θα πρέπει με σχέδιο από την

πολιτεία να στελεχωθούν. Ούτε πρόκειται 
να συμφωνήσουμε να κλείσει το ένα για 
να λειτουργήσει το άλλο. Με ενότητα και 
κοινό αγώνα να λυθούν τα προβλήματα. 
Εμείς δε θα μπούμε στη διαμάχη...».

Κώστας Πετρόπουλος 
γενικός σύμβουλος 
ΑΔΕΔΥ: «Κατάντια 

αυτό που συμβαίνει στα 
Νοσοκομεία της Ηλείας»

Ακολούθως ο γενικός σύμβουλος της 
ΑΔΕΔΥ Κώστας Πετρόπουλος επισήμανε 
ότι η πολιτεία θα έπρεπε να έχει μια δια
φορετική προσέγγιση για τα Νοσοκομεία 
Πύργου και Αμαλιάδας χαρακτηρίζοντας 
κατάντια τη λειτουργίας τους με δανεικούς 
γιατρούς. «Είναι αδιανόητο και κατάντια 
να βλέπουμε την υποστελέχωση των δυο 
νοσοκομείων. Είναι κατάντια να έρχονται 
δανεικοί γιατροί από άλλα νοσοκομεία 
για την αντιμετώπιση παθολογικών περι
στατικών, που θα τα δουν μια φορά και 
άλλος γιατρός την επόμενη. Αυτό δεν

είναι υγεία είναι τριτοκοσμική αντιμετώ
πιση» είπε και πρόσθεσε πως οι εργαζό
μενοι θα πρέπει συντονισμένα και 
ενωτικά, τόσο του Πύργου όσο και της 
Αμαλιάδας να βγουν να διεκδικήσουν το 
αυτονόητο. «Την συνύπαρξη και ανά
πτυξη των δυο νοσοκομείων καθώς απευ
θύνονται σε δυο διαφορετικές πλευρές - 
κατευθύνσεις του νομού, άρα έχουν δι
καίωμα ύπαρξης και αναγκαιότητα για την 
υγεία στην Ηλεία. Όλοι οι εργαζόμενοι 
των νοσοκομείων στενάζουν καθημερινά 
από τις μεγάλες ελλείψεις...».
Τέλος ο κ. Πετρόπουλος αναφέρθηκε στη 
γενική απεργία που έχουν προκηρύξει 
ΑΔΕΔΥ και ΓΣΕΕ για τις 9 Νοέμβρη με 
σύνθημα «αυξήσεις τώρα στους μισθούς 
για να μπορούμε να ζούμε με αξιοπρέ
πεια» καλώντας όλους τους εργαζομένους 
να συμμετέχουν.
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1  Διπλωματικές απαντήσεις
Πηγή: ΠΡΩΪΝΗ ΤΗΣ ΗΛΙΕΙΑΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

135.5 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διπλωματικές απαντήσεις
Δυο φορές έθεσα χθες το ερώτημα στους εκπροσώπους της ΠΟΕΔΗΝ για το αν πι
στεύουν πως οι μετακινήσεις εργαζομένων από το ένα νοσοκομείο στο άλλο πρέπει να 
γίνονται με τυπικά ή ουσιαστικά κριτήρια (δηλαδή με βάση την οργανική τους θέση ή 
με βάση τις υπαρκτές ανάγκες της δημόσιας Υγείας) και ουσιαστικές απαντήσεις δεν 
πήρα. Όλοι συμφωνούμε ότι πρέπει να ενισχυθούν και ο Πύργος και η Αμαλιάδα και 
η Κρέστενα και η Ζαχάρω και η Γαστούνη, αλλά ως τότε, καλό θα ήταν να ξέρουμε ποια 
είναι η άποψή τους για τις μετακινήσεις. Καλά είναι τα στρογγυλά λόγια και η διπλω
ματία, διότι δεν στοιχίζουν σε ψήφους, αλλά καλύτερες είναι οι καθαρές θέσεις, ακόμα 
κι αν ορισμένες φορές δεν γινόμαστε αρεστοί.
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1  Νοσηλεύτρια πήγε να ανάψει το φως κι έπαθε
ηλεκτροπληξία

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

49.49 cm² Κυκλοφορία: 2090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νοσηλεύτρια πήγε να ανάψει το φως 
κι έπαθε ηλεκτροπληξία

Ο πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ερ
γαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕ- 
ΔΗΝ), Μιχάλης Γιαννάκος, καταγγέλλει πως νο- 
σηλεύτρια στο Νοσοκομείο Νίκαιας υπέστη η
λεκτροπληξία σε ακατάλληλο θάλαμο κλινικής 
κορωνοϊού. Όπως ανέφερε χαρακτηριστικά, η 
νοσηλεύτρια, έπαθε βαριά ηλεκτροπληξία ενώ 
πήγε να ανάψει το φως. Ο κ. Γιαννάκος ζητά 
την άμεση παρέμβαση του υπουργείου Υγείας.
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1  ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΒΕΤΤΑ Η υγεία των πολιτών της Π.Ε.
Κοζάνης βρίσκεται σε κίνδυνο καθώς τα νοσοκομεία
συνθ ...

Πηγή: ΘΑΡΡΟΣ ΤΗΣ ΚΟΖΑΝΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

443.88 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΒΕΤΤΑ

Η υγεία των πολιτών 
της Π.Ε. Κοζάνης βρίσκεται σε 
κίνδυνο καθώς τα νοσοκομεία 

ΕΚΠΕΜΠΟΥΝ SOS ΛΟΓΩ 
ΤΗΣ ΥΠΟΣΤΕΛΕΧΩΣΗΣ ΤΟΥΣ

Η Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑΠ.Σ. Π.Ε. Κοζάνης κ. 
Καλλιόπη Βέττα συναντήθηκε με την Ένωση 
Ιατρών Νοσοκομείων και Κέντρων Υγείας Δυτικής 
Μακεδονίας (Ε.Ι.Ν.ΔΥ.Μ.) και τον Σύλλογο 
Εργαζομένων Γενικού Νοσοκομείου Κοζάνης και 
Κέντρων Υγείας ενώ κατέθεσε κοινοβουλευτική 
ερώτηση προς τον Υπουργό Υγείας με θέμα: «Η 
υποστελέχωση των νοσοκομείων της Π.Ε. 
Κοζάνης δημιουργεί κινδύνους για την υγεία των 
πολιτών, ιδίως των παιδιών, και την ασφάλεια 
των εργαζομένων»

Ειδικότερα, συναντήθηκε με τους κκ. 
Τριαντάφυλλο Τριανταφυλλίδη και Κωνσταντίνο 
Στόκκο, Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα, αντίστοι
χα, της Ε.Ι.Ν.ΔΥ.Μ. και, από πλευράς του 
Συλλόγου Εργαζομένων, με τον κ. Δημήτρη 
Κουκουβίκη, Πρόεδρο και τον κ. Στέφανο 
Καραλιμάνη, Μέλος και Πρόεδρο του 
Νοσηλευτικού Προσωπικού Δυτικής Μακεδονίας.

Στις δύο συναντήσεις, συζητήθηκαν τα σοβαρά 
προβλήματα υποστελέχωσης που αντιμετωπί
ζουν τα δύο Νοσοκομεία της περιοχής, ενώ δόθη
κε ιδιαίτερη έμφαση, λόγω και του εξόχως ευαί
σθητου θέματος, στις σοβαρότατες ελλείψεις της 
Παιδιατρικής Κλινικής του Μαμάτσειου.

Αναφέρθηκε, ότι από τις 88 θέσεις που προβλέ- 
πονται στο οργανόγραμμα του Μαμάτσειου έχουν 
καλυφθεί μόνο 42 ενώ στο Μποδοσάκειο, από τις 
62 οργανικές, κατειλημμένες είναι μόνο οι 45. 
Παράλληλα επισημάνθηκε ότι στις προκηρύξεις 
που δημοσιεύονται δεν υπάρχει πρόνοια να 
καλυφθούν τα μεγάλα κενά ενώ, ακόμα και όσες 
θέσεις προκηρύσσονται, καθίστανται άγονες 
καθώς υπάρχει γενική απροθυμία του κλάδου να 
εργαστεί σε απάνθρωπες, εξοντωτικές και αντιε
πιστημονικές συνθήκες.

Ειδικότερα, για να καλυφθούν τα κενά στις 
Κλινικές, γίνονται συνεχώς μετακλήσεις ιδιωτών, 
ακόμα και συνταξιούχων, ενώ συμμετέχουν τακτι
κά σε εφημερίες ιατροί από κέντρα υγείας, γεγο
νός που αποδυναμώνει ακόμη περισσότερο τις 
πρωτοβάθμιες δομές.

Ως εκ τούτου, η υποστελέχωση εγκυμονεί μεγά
λους κινδύνους για την υγεία των πολιτών, με 
χαρακτηριστικότερο παράδειγμα - άλλα όχι μονα
δικό- την Παιδιατρική κλινική του Μαμάτσειου, 
όπου, αυτή την στιγμή υπηρετεί ένας μόνιμος 
ιατρός και μια επικουρική, της οποίας η σύμβαση 
λήγει στο τέλος του έτους, ενώ υπάρχουν 4 κενές 
οργανικές θέσεις.
Τέλος, στις συζητήσεις επισημάνθηκε ότι η κατά
σταση επιδεινώθηκε από τις απομακρύνσεις 45 
εργαζομένων τον Σεπτέμβριο του 2021, τέθηκαν 
πάγια μισθολογικά και θεσμικά αιτήματα, ενώ έγι
νε ειδική αναφορά στις ελλείψεις σε ιατρικά μηχα
νήματα καθώς και στη ανυπαρξία ειδικών χειρι
στών για την πλήρη αξιοποίηση των υφιστάμε
νων.

Η Βουλευτής ανέφερε ότι έχει αποδειχτεί πως ο 
τομέας της Υγείας στην Π.Ε. Κοζάνης, αρχής 
γενομένης από την πανδημία έως και σήμερα, 
αποτελεί μια υπόθεση ήσσονος προτεραιότητας 
για την κυβέρνηση, καθώς οι προχειρότητες, η 
αδιαφορία και η ολιγωρία συνιστούν ένα επανα
λαμβανόμενο μοτίβο.
Επεσήμανε ότι, στο πλαίσιο της απολιγνιτοποίη- 

σης, της δημογραφικής στασιμότητας και των 
αυστηρών μηχανισμών υγειονομικής επιτήρησης 
θα έπρεπε να υπάρχει ειδική μέριμνα για τις 
δομές της Π.Ε. Κοζάνης, τουναντίον, όμως, 
παρατηρείται υποστελέχωση και αδιαφορία για 
την υγεία των πολιτών, που καλύπτεται μόνο από 
την υπεράνθρωπη διάθεση για προσφορά της 
μεγάλης πλειοψηφίας των ιατρών και εργαζομέ
νων των δομών.

Τέλος, κατέθεσε κοινοβουλευτική ερώτηση για το 
θέμα προς τον Υπουργό Υγείας, ζητώντας άμεση 
κάλυψη των κενών και πλήρη στελέχωση των 
οργανογραμμάτων στα νοσοκομεία της Π.Ε. 
Κοζάνης.

Στην ερώτηση, τίθενται τα εξής ζητήματα:
1. Πότε και με ποιο τρόπο θα καλύψετε τα οργα
νικά κενά των Νοσοκομείων της Π.Ε. Κοζάνης;
2. Ειδικότερα, πως θα προασπίσετε την λειτουρ
γία της παιδιατρικής κλινικής του Γ.Ν. Κοζάνης 
«Μαμάτσειο»; Ποιες ενέργειες έχει κάνει η αρμό
δια ΥΠΕ για την στελέχωση της κλινικής;
3. Τι ενέργειες προτίθεστε να κάνετε για την απο
κατάσταση των μισθολογικών απολαβών των 
ιατρών, ώστε να αρθεί η αδικία από τις αντισυ
νταγματικές μειώσεις του 2012;
4. Με ποιο τρόπο θα ενισχύσετε τα νοσοκομεία 
της Π.Ε. Κοζάνης που παρουσιάζουν ελλείψεις σε 
βασικές υποδομές και μηχανήματα;



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ’Απεργία στό νοσοκομείο Παίδων λόγω των
έλλείψεων άναισθησιολόγων

Πηγή: ΕΣΤΙΑ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

477.02 cm² Κυκλοφορία: 1080

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

’Απεργία στό νοσοκομείο Παίδων 
λόγω των έλλείψεων άναισθησιολόγων

Λίστα αναμονής άνω των 2.800 περιστατικών στά χειρουργεία

ΟΙ ΤΡΑΓΙΚΕΣ ελλείψεις στό Νοσο
κομείο Παίδων «Αγία Σοφία» οδήγη
σαν τήν Επιτροπή ’Ιατρών ΕΙΝΑΠ 
νά λάβει τήν απόφαση νά άπεργή- 
σουν τήν επόμενη Τετάρτη 28 Σε
πτεμβρίου. Ή λίστα αναμονής γιά τα
κτικά χειρουργεία ξεπερνά τά 2.800! 
Ή χθεσινή συνάντησις με τήν ήγε- 
σία τοΰ'Υπουργείου'Υγείας φαίνε
ται ότι δεν ικανοποίησε ή δέν επει- 
σε τούς ιατρούς γιά τίς προθέσεις τής 
(ήγεσίας), ώστε νά λυθούν τά χρόνια 
προβλήματα με τίς ελλείψεις κυρίως 
σέ ιατρικό προσωπικό. Ειδικότερα, 
ή ΕΙΝΑΠ κάλεσε συλλόγους γονέ
ων, σωματεία, άλλους φορείς νά πά
ρουν μέρος στήν συγκέντρωση στό 
Υπουργείο Υγείας «καθώς οί τερά
στιες ελλείψεις προσωπικού στό με
γαλύτερο παιδιατρικό νοσοκομείο 
τής Ελλάδας, θέτουν σέ κίνδυνο τήν 
υγεία των παιδιών.»

Συμφώνως πρός τά στοιχεία τής 
ΕΙΝΑΠ, καταγράφονται σοβαρές 
ελλείψεις άναισθησιολόγων, μικρο
βιολόγων, τεχνολόγων,εργαζομέ
νων στό Αιματολογικό καί τό Βιο
χημικό Τμήμα, στό Νευρολογικό, 
τό Νευροχειρουργικό καί τό Καρδι
ολογικό, στό Τμήμα Πυρηνικής Ια
τρικής καί στό Τμήμα Μεσογειακής 
Αναιμίας. «Γνωρίζουμε πώς υπάρχουν 
ελλείψεις σέ κάθε τμήμα, πού συνει
δητά ή διοίκησή μας τίς αποκρύπτει

συγκαλύπτοντας τήν άσχημη κατά
σταση πού ύπάρχει. Ζητάμε εκ νέου 
από τήν διοίκηση ώς εκλεγμένο επί
σημο όργανο τών ιατρών τοΰ νοσοκο
μείου μας νά μάς δώσει αναλυτικά τόν 
αριθμό τών υπηρετούντων ιατρών (μό
νιμων, επικουρικών κ.τ.λ.), τίς βαθμί
δες τους, τά κενά τών μόνιμων θέσεων 
πού υπάρχουν, πόσες από αυτές έχουν 
προκηρυχθεί» κατέληξε ή ΕΙΝΑΠ 
καί ή πενταμελής επιτροπή ιατρών 
τοΰ «Αγία Σοφία».

Ή ΕΙΝΑΠ καταγγέλλει ότι οί ια
τροί αναγκάζονται νά κάνουν από έξι 
έως δέκα εφημερίες άνά μήνα «ενώ 
πιά στίς μικρές εφημερίες κλείνει με
τά τίς 9 τό βράδυ καί οί εξετάσεις άπο- 
στέλλονται καί πραγματοποιούνται 
στό διπλανό νοσοκομείο.» Έπί πλέ
ον ένας άπό τούς δύο βιολόγους τοΰ 
Αιματολογικού Εργαστηρίου παρη- 
τήθη, αφού είχε βγει σέ άναστολή ώς 
άνεμβολίαστος καί άπό τότε σταμάτη
σε νά γίνεται ό έλεγχος Gilbert. Τό εν

λόγω εργαστήριο εξυπηρετούσε όλη 
τήν Ελλάδα καί άπό τότε ή σημαντι
κή αυτή έξέτασις σταμάτησε.

Ένωρίτερα τό Δ.Σ. τής ΕΙΝΑΠ 
καί ιατροί τοΰ νοσοκομείου συνη- 
ντήθησαν μέ τόν υπουργό Υγείας 
Θάνο Πλεύρη καί τήν άναπληρώτρια 
υπουργό Μίνα Γκάγκα. ’Εξήτασαν κυ
ρίως τήν έλλειψη τών άναισθησιολό- 
γων στό «Παίδων Αγία Σοφία». Γιά νά 
άντιμετωπισθεΐ τό πρόβλημα θά προ
κηρυχθούν κατά προτεραιότητα θέ
σεις άναισθησιολόγων. Αλλά γιά νά 
καλυφθούν τά κενά στά χειρουργεία 
θά μετακινηθούν άναισθησιολόγοι 
άπό άλλα νοσοκομεία μέχρι νά ολο
κληρωθεί ή προκήρυξις τοΰ διαγω
νισμού ώστε νά λειτουργήσει άλλη 
μία θέσις χειρουργείου. Επίσης, 
όπως άναφέρεται σέ ανακοίνωση τοΰ 
Υπουργείου'Υγείας, σέ συνεννόη
ση μέ τήν διοίκηση τοΰ Νοσοκομεί
ου «Παίδων Αγία Σοφία» θά έπανα- 
σχεδιασθεΐ ό προγραμματισμός γιά 
τήν όσο τό δυνατόν καλύτερη εξυπη
ρέτηση τών χειρουργείων.

Είδικώτερα, θά προκηρυχθούν κα
τά προτεραιότητα τουλάχιστον δύο 
θέσεις άναισθησιολόγων, όπως καί 
γιά τίς άλλες θέσεις ιατρών πού κρί- 
νονται απαραίτητες γιά τήν εύρυθμη 
λειτουργία του, ενώ τό νοσοκομείο θά 
ένισχυθεΐ μέ άλλους τέσσερεις άναι- 
σθησιολόγους άπό άλλα νοσοκομεία.
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1  Αύξηση της εντατικοποίησης, απαράδεκτοι
διαχωρισμοί και προώθηση των εταιρειών

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

310.43 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΘΗΚΟΝΤΟΛΟΓΙΟ ΒΟΗΘΟΝ ΝΟΣΗΛΕΥΤΩΝ

Αύξηση της εντατικοποίησης, 
απαράδεκτοι διαχωρισμοί 
και προώθηση των εταιρειών
Στάση εργασίας και συγκέντρωση στο υπουργείο Υγείας πραγματοποιούν 
την Τρίτη 27/9 σωματεία εργαζομένων στα δημόσια νοσοκομεία

Σ
ε στάση εργασίας (12 μ. - 3 μ.μ.) για το νοσηλευτι
κό προσωπικό και συγκέντρωση στο υπουργείο Υ
γείας στη 1 μ.μ. προχωρούν την Τρίτη 27 Σεπτέμ
βρη τα Σωματεία Εργαζομένων στα Νοσοκομεία 
«θριάσιο», ΨΝΑ Δαφνί, ΚΑΤ και «Μεταξύ», απαιτώ
ντας να ανακληθεί η Υπουργική Απόφαση για το κα- 

θηκοντολόγιο των βοηθών νοσηλευτών, που διατη
ρεί την αδικία σε βάρος τους, αυξάνει την εντατικο
ποίηση και τη νομική ευθύνη για τους ΠΕ και ΤΕ νο
σηλευτές και διαιωνίζει την πολυδιάσπαση του νοση
λευτικού προσωπικού.

Τα Σωματεία απαιτούν να καθιερωθεί μία ενιαία κα
τηγορία νοσηλευτικού προσωπικού, με Πανεπιστημι
ακή Εκπαίδευση, επισημαίνοντας τις επιπτώσεις που 
έχει η συγκεκριμένη Υπουργική Απόφαση. Πιο συγκε
κριμένα, η κυβέρνηση διατηρεί την αδικία σε βάρος των 
ΔΕ βοηθών νοσηλευτών και ταυτόχρονα τους αναθέτει 
επιπλέον αλλότρια καθήκοντα, όπως η «μεταφορά ερ
γαστηριακών δειγμάτων, εγγράφων, φακέλων ασθενών 
και άλλων αντικειμένων από το ένα νοσηλευτικό τμή
μα οε άλλο, στο φαρμακείο ή όπου αλλού παραστεί α
νάγκη» (άρθρο 33), ενώ την ίδια ώρα δεν περιλαμβά
νει μια σειρά από νοσηλευτικές πράξεις που περιλαμ
βάνονται στα προγράμματα σπουδών των σχολών των

ΔΕ βοηθών νοσηλευτών.
Επίσης, διαιωνίζει την πολυδιάσπαση του νοσηλευ

τικού προσωπικού σε νοσηλευτές και βοηθούς νοση
λευτές και καλλιεργεί παραπέρα το «διαιρεί και βασί
λευε» ακόμα και μέσα στο ίδιο τμήμα.

Εκτός από τα παραπάνω, οδηγεί σε αδυναμία λει
τουργίας εκατοντάδες νοσηλευτικά τμήματα πανελλα
δικά, ειδικά στις σημερινές συνθήκες μεγάλης υποστε- 
λέχωσης - που επιδεινώνεται από τις χιλιάδες αναστο
λές εργασίας - σε συνδυασμό με την αύξηση του φόρ
του εργασίας των νοσηλευτών από την εισαγωγή των 
εντύπων του ΟΔΙΠΥ ΑΕ.

«Είναι φανερό ότι η πρόσφατη Υπουργική Απόφα
ση για το καθηκοντολόγιο εντάσσεται στους κυβερνη
τικούς σχεδιασμούς για ένταση της εκμετάλλευσης και 
των διαχωρισμών σε βάρος όλου του νοσηλευτικού προ
σωπικού, ιδιαίτερα σε βάρος των ΔΕ συναδέλφων, στο 
πλαίσιο της επέκτασης λειτουργίας των δημόσιων μο
νάδων Υγείας με ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια», σημει
ώνουν τα σωματεία. Και θυμίζουν ότι δεν είναι η πρώ
τη φορά που ανοίγει η συζήτηση για τη Νοσηλευτική 
Εκπαίδευση, τα καθηκοντολόγια των νοσηλευτών και 
βοηθών νοσηλευτών και τη θεσμοθέτηση ενιαίου ή ξε
χωριστών νοσηλευτικών κλάδων. Υπογραμμίζουν ότι ο

στόχος που υπηρετούν οι κυβερνητικοί σχεδιασμοί εί
ναι η ανάπτυξη του ιδιωτικού επαγγέλματος, μέσω ε
ταιρειών, του «κατ’ οίκον» νοσηλευτή.

Επιπλέον, τα Σωματεία αναδεικνύουν τις ευθύνες 
των συνδικαλιστικών δυνάμεων της κυβέρνησης στον 
κλάδο, τόσο της ΠΟΕΔΗΝ όσο και της ΠΑΣΥΝΟ (που 
είναι ταυτόχρονα και ηγεσία της ΕΝΕ), που προτείνουν 
«καθιέρωση "υπεύθυνου νοσηλευτή", με 16ωρη βάρ
δια ή "εφημερία” (8ωρη πρωινή και σε συνέχεια απο
γευματινή ή νυχτερινή) που "θα εποπτεύει και θα εκ
χωρεί αρμοδιότητες στον βοηθό νοσηλευτή"». Δηλα
δή «εκτόξευση της εντατικοποίησης για τους ΤΕ και 
ΠΕ συναδέλφους και ακόμα μεγαλύτερη υποβάθμιση 
για τους ΔΕ συναδέλφους», καταγγέλλουν τα Σωμα
τεία. Στον αντίποδα, απαιτούν να καταργηθεί η πολυ
διάσπαση του νοσηλευτικού προσωπικού, να αναγνω
ριστεί η προσφορά των ΔΕ βοηθών νοσηλευτών, με α
ποκατάσταση της μισθολογικής αδικίας σε βάρος τους, 
και ταυτόχρονα να τους δοθεί η δυνατότητα πρόσβασης 
στις δημόσιες πανεπιστημιακές σχολές, με διευκολύν
σεις και εκπαιδευτικές άδειες. Επίσης, να ενταχθούν 
άμεσα οι ΤΕ νοσηλευτές στην ΠΕ κατηγορία (δεδομέ
νου ότι οι σχολές τους έχουν ήδη μετατραπεί σε ΑΕΙ), 
με την αντίστοιχη μισθολογική αναβάθμιση.
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1  'Evas παθολόγοΒ για Ηλεία - Εκτελεί χρέη και
πνευμονοΧόγου

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

203.03 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΙΟΚ ΤΗΙ ΠΟΕΔΗΝ
'Evas παθολόγοΒ για 
300.000 πολίτε$ στην 
Ηλεία - Εκτελεί χρέη 
και πνευμονοΧόγου

> ΣΕΛ.10
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1  'Evas παθολόγοΒ για Ηλεία - Εκτελεί χρέη και πνευμονοΧόγου
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΣΟΚ THE ΠΟΕΑΗΝ
Ενας παθολόγος 
για 300.000 πολίτες 
στην Ηλεία!
ΑΠΙΣΤΕΥΤΕΣ καταστάσεις στον νομό 
Ηλείας εν έτη 2022, καθώς περίπου 
300.000 κάτοικοι δεν έχουν παθο
λογική κάλυψη γιατί τα νοσοκομεία 
Πύργου και Αμαλιάδας λειτουργούν με 
την παρουσία ενός μόνο παθολόγου! 
Όπως αναφέρει ο μοναδικός παθολό
γος που υπηρετεί στο νοσοκομείο του 
Πύργου, καλύπτει τη παθολογική κλι
νική, η οποία αριθμεί 70 νοσηλευόμε
νους ασθενείς, και τα επείγοντα. Επί
σης καλύπτει τη κλινική κορονοϊού 
αφού δεν υπάρχει πνευμονολόγος. 
«Ένας και μοναδικός πνευμονολόγος 
που υπάρχει στο νοσοκομείο Αμαλιά
δας καλύπτει το νοσοκομείο Πύργου 
μόνο κατά τις εφημερίες», αναφέρει 
στην ανακοίνωσή του. Τονίζεται ότι 
στο νοσοκομείο Αμαλιάδας η παθο
λογική κλινική είναι κλειστή τα τελευ
ταία πέντε χρόνια αφού οι 4 παθολό
γοι μετακινήθηκαν για να καλύψουν 
ανάγκες στο νοσοκομείο του Πύργου 
και απέμεινε μόνο ένας. Παρόλο που 
έγινε προκήρυξη πέντε θέσεων μόνι
μων παθολόγων και κανείς γιατρός 
δεν εκδήλωσε ενδιαφέρον. Σχολιά
ζοντας του λόγους για τους οποίους 
οι υπόλοιποι παραιτήθηκαν, ανέφερε 
ότι: «Οι μισθοί των υγειονομικών είναι 
χαμηλότατοι. Οι παθολόγοι γιατροί 
της περιοχής κερδίζουν πολύ περισ
σότερα ως ιδιώτες ιατροί. Το κράτος 
πρέπει να βάλει όρια στα κέρδη των 
ιδιωτών γιατρών.

Ευθύνη
Αυτό το διαπιστώνει κανείς και από 
την απροθυμία τους να εγγραφούν στο 
σύστημα ως προσωπικοί ιατροί αν και 
προβλέπονται για τους προσωπικούς 
γιατρούς υπερδιπλάσιες αμοιβές από 
τους γιατρούς του ΕΣΥ». Εστιάζοντας 
στην τοπική αυτοδιοίκηση, σημείωσε 
ότι η δημόσια υγεία είναι ευθύνη και 
των τοπικών φορέων καθώς θα πρέ
πει να χορηγούν κίνητρα προσέλκυσης 
των γιατρών και όχι να αδιαφορούν 
ή να τους διώχνουν όπως στη Μήλο. 
Αναφέρεται ότι ο κ. Γιαννάκος σχολί
ασε ότι: «το κράτος πρέπει να θεσμο
θετήσει κίνητρα οικονομικά, θεσμικά, 
υπηρεσιακά για να προσελκύσει για
τρούς στα περιφερειακά νοσοκομεία 
όπως του Πύργου και της Αμαλιάδας». 
«Το νοσοκομείο Αμαλιάδας είχε μετα
τραπεί εδώ και 5 χρόνια η λειτουργία 
του σε περιφερειακό Ιατρείο. Χειρό
τερα και από τα κέντρα υγείας. Τώρα 
γίνεται μια φιλότιμη προσπάθεια από 
τον Διοικητή της 6ης ΥΠΕ να επανέλ- 
θει η δευτεροβάθμια λειτουργία και εν 
μέρει επανήλθε, Σκαλώνει και αυτή 
η προσπάθεια στην γενική έλλειψη 
γιατρών», συμπλήρωσε. Κλείνοντας 
υπογραμμίζει ότι «τα Σωματεία των 
εργαζόμενων και οι εργαζόμενοι των 
Νοσοκομείων Πύργου και Αμαλιάδας 
ενωμένοι και αποφασισμένοι διεκδι- 
κούν προσλήψεις προσωπικού προ- 
κειμένου να είναι σε θέση να προσφέ
ρουν ασφαλείς υπηρεσίες».
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1  Παλλαϊκό συλλαλητήριο για το νοσοκομείο
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

815.78 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η Ανοι
κτή Επι
τροπή Α
γώνα κα- 
λεί όλο 
τον κό
σμο στο 
παλλαϊκό 
συλλαλη
τήριο της 
29ης Σε
πτεμβρί
ου στην 
κεντρική 
πλατεία I- 
εράηε- 
τρας.

Παλλαϊκό συλλαλητήριο 
για το νοσοκομείο

Νέοι αγώνεςγια τπνεύρυθμπ λειτουργία του νοσηλευτικού ιδρύματος Ιεράπετρας- 
Κάλεσμα για μαζική συμμετοχή στην κινητοποίηση της 29ηςΣεπτεμβρίου

petasis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Νίκος Πετάσης

Η Ανοικτή Επιτροπή Αγώνα για το Νοσοκο
μείο Ιεράηετρας, που είχε πρωταγωνιστή
σει πριν μερικά χρόνια στον ξεσηκωμό της 
ιεραπετρίτικης κοινωνίας κατά την περί
οδο της πρώτης εφαρμογής των μνημονί
ων, επανεμφανίζεται και επανενεργοηοι- 
είται τώρα, σε μια από τις κρισιμότερες πε
ριόδους της ιστορίας του πολύπαθου νο
σοκομείου, περίοδος καθοριστική για την 
επιβίωσή του.

Π
ς περιφερειακό νοσοκομείο, ίο Νοσο
κομείο της Ιεράπετρας αποτελεί ένα α
πό τα πιο ευάλωτα θύματα της κυβερ
νητικής πολιτικής, μιας από τις πιο βάρ
βαρες, ανάλγητες, μισάνθρωπες νεοφιλελεύθερες 
πολιτικές που έχουν εφαρμοστεί μέχρισήμερα.

Στις τεράστιες ανάγκες που δημιούργησε ο κορω- 
νοϊός στο ήδη διαλυμένο, από τις πολιτικές των προ
ηγούμενων κυβερνήσεων, δημόσιο Σύστημα Υγείας, 
η κυβέρνηση Μητσοτάκη απάντησε με: μείωση του 
προϋπολογισμού για την υγεία κατά 600 εκατομμύρι- 
ατο2021 και 800 εκατομμύρια το 2022, ούτε ένα νέ
ο νοσοκομείο, ούτε μισό νέο κρεβάτι σταδημόσια νο
σοκομεία, ούτε καν νέα κρεβάτια στις Μονάδες Εντα
τικής Θεραπείας - απλώς μετατροπή χειρουργείων 
ή ειδικών μονάδων σε αυτοσχέδιες ΜΕΘ - και ελάχι
στες προσλήψεις γιατρών και νοσηλευτικού προσω
πικού, κι αυτές όχι μόνιμες αλλά με συμβάσεις προ
σωρινής εργασίας, που δεν επαρκούν να καλύψουν 
ούτε τις νέες ανάγκες, ούτε τις αθρόες συνταξιοδοτή
σεις, λόγω φόρτου εργασίας, ούτε πολύ περισσότε
ρο τις 7.000 αναστολές εργασίας λόγω μη εμβολια
σμού», αναφέρει σε ανοικτή επιστολή-κάλεσμα η Α
νοικτή Επιτροπή Αγώνα για το Νοσοκομείο της Ιερά
πετρας, που έχει ξεκινήσει να συσπειρώνει τις δυνά
μεις που αγωνίστηκαν και τότε για να μην κλείσει ή υ- 
ποβαθμιστείτο μοναδικό νοσοκομείοτου νότιουτμή- 
ματος της Κρήτης.

¥ ΤΙ ΖΗΤΑ Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΑΓΩΝΑ

Σύσκεψη αύριο για την οργάνωση της κινητοποίησης
Τα αιτήματα που διεκδικεί η Ανοικτή Επιτροπή Αγώνα, μαζί με ολόκληρη την κοινωνία της Ιεράπετρας, είναι «δημόσια δω

ρεάν υγεία για όλους. Το Νοσοκομείο Ιεράπετρας να παραμείνει πλήρες, λειτουργικό και δευτεροβάθμιο. Να μην υποβαθμι
στεί οε Κέντρο Υγείας. Αντίθετα να διευρυνθεί ώστε να καλύπτει τις τεράστιες ανάγκες της περιοχής που εξυπηρετεί. Μόνιμες 
προσλήψεις και να καλυφθούν άμεσα όλα τα κενά. Αύξηοη του προϋπολογισμού του και των δαπανών για την υγεία συνολι
κά. Αυτοδιοίκητο του νοσοκομείου για την καλύτερη και αποτελεσματικότερη λειτουργία του. Εφαρμογή της εργατικής νομο
θεσίας και σεβασμό των εργαζομένων και των ασθενών του δημόσιου Συστήματος Υγείας. Απομάκρυνση του διοικητή, κατε- 
ξοχήν εκφραστή της κυβερνητικής πολιτικής που διαλύει τη Δημόσια Δωρεάν Υγεία και καταργεί την εργασιακή νομοθεσία».

Τέλος, η Ανοικτή Επιτροπή Αγώνα καλεί όλο τον κόσμο στο παλλαϊκό συλλαλητήριο της 29ης Σεπτεμβρίου στην κεντρική 
πλατεία Ιεράπετρας και προσκαλεί όλους όσοιτο επιθυμούν να συμμετέχουν σε ανοικτή συζήτηση το ερχόμενο Σάββατο 24/9 
στις 7 το απόγευμα στο "Μίνως", ώστε να οργανωθεί καλύτερα και να μαζικοποιηθεί αυτή η δράοη.

«Η κυβέρνηση επιχειρεί την πριμοδότηση με κάθε 
δυνατό τρόπο των κλινικαρχών και των ιδιωτικών 
κλινικών. Πρόκειται για μια σχεδιασμένη συνειδητή 
"αδιαφορία" που επιδιώκει να μειώσει στο ελάχιστο 
δυνατό τιςδαπάνες γιατην υγεία, να ξεχαρβαλώσει ε
ντελώς το ΕΣΥ και να μετατρέψει την υγεία σε μια τε
ράστια αγορά για τους επιχειρηματίες της υγείας και 
της ασφάλισης. Σε αυτή την πολιτική που θα ξεδιπλω
θεί με τον πιο άγριο τρόπο το επόμενο διάστημα, ε- 
ντάσσο ντα ι μ έτρ α ό π ως τα ε π ί π λη ρω μ ή απ ο γε υ ματι- 
νάχειρουργεία σταδημόσια νοσοκομεία, η συνεργα
σία (με το αζημίωτο) των νοσοκομείων με ιδιώτες, ο 
προσωπικόςγιατρός-ακόμηέναςφραγμόςστηνπρό- 
σβασηστο ΕΣΥ-οισυγχωνεύσειςνοσοκομείωνώστε 
να μείνει ένα κεντρικό σε κάθε νομό ή μεγάλο δήμο 
και η μετατροπή των υπόλοιπων σε Κέντρα Υγείας. 
Αυτό είναι το περίφημο σχέδιο αναδιάρθρωσης της 
υγείας που ευαγγελίζονται οι "άριστοι" του Μ ητσοτά- 
κη.Τοέδαφοςγιατηνεφαρμογήαυτούτουεκτρώμα- 
τος στρώνεται σιγά-σιγά και μεθοδικά», προσθέτει η 
Ανοικτή Επιτροπή Αγώνα για το Νοσοκομείο Ιεράπε
τρας.

Κλείνουν κλινικές
Τα νοσοκομεία υποχρηματοδοτούνται και δεν κα

λύπτονται τα κενά σε γιατρούς και π ροσωπ ικό, με α
ποτέλεσμα ναυπολειτουργούν ή να κλείνουνολόκλη- 
ρες κλινικές. Οι συνθήκες περίθαλψης των ασθενών 
και εργασίας των υγειονομικών έχουν γίνει αφόρη
τες. Δημιουργείταιτεράστια ανασφάλεια που σπρώ

χνει γιατρούς και υγειονομικό προσωπικό να αναζη
τήσουν ασφαλέστερους εργασιακούς χώρους, ό
πως μεγαλύτερα νοσοκομεία. Τοποθετούνταιδιοική- 
σειςπου να μπορούνναεφαρμόσουντην πολιτική της 
κυβέρνησης και να φορτώσουν τα βάρη στους εργα
ζόμενους, χαρακτηρίζοντάς τους τεμπέληδες, προ
νομιούχους, συντεχνίες κ.λπ., εκμεταλλευόμενοι υ
παρκτές χρόνιες παθογένειες και αποκρύπτοντας 
τους πραγματικούς υπεύθυνους για τα σημερινά και 
αυριανάχάλια...
«Χαρακτηριστικό παράδειγμα πολλών απότα παρα

πάνω είναιτο νοσοκομείο μας: Οι περισσότερες κλινι
κές πλέον υπολειτουργούν ή κινδυνεύουν με κλείσι
μο. Οι αιτήσεις γιατρών και προσωπικού για μετακι
νήσεις αυξάνονται κάθε μέρα. Η διοίκηση ψέγει, τα
πεινώνει καιτρομοκρατεί το προσωπικό του νοσοκο
μείου, αλλά δηλώνει αναρμόδια και εναποθέτει την 
ευθύνη για την κάλυψη των πραγματικών αναγκών 
του στους ανωτέρους. Σαν αντιστάθμισμα στο απο- 
λύτωςσυνειδητόκαισχεδιασμένοξεχαρβάλωματης 
λειτουργίαςτου νοσοκομείου, φροντίζειμεθρησκευ- 
τική προσήλωση τα ντουβάριατου νοσοκομείου που 
σε λίγο θα μείνουν άδεια να τα καμαρώνουμε.
Κανένας άλλος δεν μπορεί να φρενάρει και να ανα

στρέψει αυτά τα σχέδια πέρα από εμάς τους ίδιους, 
τον κόσμο της Ιεράπετρας, που έχουμε παλέψει για 
χρόνια, με νύχια και με δόντια, για να έχουμε Δημόσι
α καιΔωρεάν Υγεία στον τόπο μας. Αυτό χρειάζεται, ί
σως περισσότερο από ποτέ, να κάνουμε και τώρα», 
προσθέτει η Ανοικτή Επιτροπή Αγώνα.
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1  «Μαζικές και μόνιμες προσλήψεις στο ΕΣΥ»
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

805.22 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

λ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ 
ψ 7η ΥΓΕ|0Ν0ΜΙΚΗ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΡΗΤΗΣ 

Π. Ε Δ γ
ΜΟΝΑΔΑ ΥΓΕΙΑΣ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

ίΐΚ

_ί"

R
W

ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ 
ΔΗΜΟΣΙΑ ΔΩΡΕΑΝ ΥΓΕΙΑ
ΜΟΝΙΜΗ & ΣΤΑΘΕΡΗ ΕΡΓΑΣΙΑ 
ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΚΑΘΕ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΗΣ ΔΡΑΣΗΣ IΓΗΝ ΥΓΕΙΑ
ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΝ Π A . Γ Ν . Η

Γιατροί και 
νοσηλευ
τές συγκε
ντρώθηκαν 
στα γρα
φεία της 
7ης Υ.ΠΕ., 
όπου, κρα
τώντας ηα- 
νό και φω- 
νάζοντας 
συνθήμα
τα, ζήτη
σαν να ικα- 
νοηοιη- 
θούν τα αι
τήματα 
τους.

«Μαζικές και μόυιμες 
προσλήψας στο ΕΣΥ»

Παράσταση διαμαρτυρίας στα γραφεία της 7ης Υ.ΠΕ. Κρήτης πραγματοποίησαν 
εργαζόμενοι σε νοσοκομεία της Κρήτης

kosmadakis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Νίκος Κοσμαδάκης

Παράσταση διαμαρτυρίας στην 7η Υγειονο
μική Περιφέρειας Κρήτης πραγματοποίη
σαν χθες το μεσημέρι εργαζόμενοι των νο
σοκομείων ΠΑΓΝΗ και Αγίου Νικολάου. Για
τροί και νοσηλευτές συγκεντρώθηκαν στα 
γραφεία της 7ης Υ.ΠΕ., όπου, κρατώντας 
πανό και φωνάζοντας συνθήματα, ζήτησαν 
να ικανοποιηθούντα αιτήματάτους.

Ο
ι υγειονομικοί ζήτησαν να γίνουν αορίστου 
χρόνου οι συμβάσεις που λήγουν το επόμε
νο διάστημα και κινδυνεύουν να αφήσουν 
στον δρόμο εργαζόμενους και τα νοσοκο
μεία ακάλυπτα. Παράλληλα, ζήτησαν να καταργη- 
θεί το καθηκοντολόγιο των νοσηλευτών, που θέ

σπισε η αναπληρώτρια υπουργός Υγείας, κυρία Μί
να Γκάγκα, τον περασμένο Αύγουστο.
Μάλιστα το Σωματείο Εργαζομένων στην ανακοί- 

νωση-κάλεσμα που είχε απευθύνει υπογράμμιζε 
πως τα προβλήματα που υπάρχουν εντόςτου νοσο
κομειακού χώρου είναι πολλά. Όπως είχε κάνει σα
φές τα κενά είναι πάρα πολλά, με την κυβέρνηση, α
ντί να προβεί σε μόνιμους διορισμούς, να προχωρεί 
σε συμβάσεις εργασίας.
«Τεράστια είναιτα κενά στο νοσοκομείο μας, με μέ

ρος αυτών να καλύπτονται από άλλες σχέσεις εργα
σίας. Οι συμβασιούχοι ολοένα και αυξάνονται και 
οι συνεργασίες με ιδιωτικές εργολαβικές εταιρείες 
ανθούν. Σε αυτήν την κατάσταση προστίθεται και ο 
νόμος της κυβέρνησης που αφορά στα καθήκοντα 
των νοσηλευτών. Σε αυτά προστίθεται και ο τρόπος 
διαχείρισηςτου προσωπικού: με βάρδιες που κατα
στρατηγούν την 11 ωρη ανάπαυση, χωρίς ρεπό και 
άδειες κ.λπ.
Οι συμβάσεις των συναδέλφων σε καθαριότητα 

και σίτιση λήγουν στο τέλος του Σεπτέμβρη, ενώ μέ

«Η δημόσια υγεία συρρικνώνεται»

Σε εργασιακή ανασφάλεια 
250 εργαζόμενοι του ΠΑΓΝΗ

Δριμύ "κατηγορώ" προς την κυβέρνηση και την ηγεσία του υπουργείου Υγείας που εμπορευματοποιεί τον χώρο της υγεί
ας και συρρικνώνει τη δημόσια υγεία απηύθυνε, μέσω της "Ν.Κ.”, ο πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ, Δημή- 
τρης Βρύσαλης. Ο κ. Βρύσαλης μίλησε ανοιχτά για τις ανισότητες και τις αδικίες που δημιουργούνται από τις προθέσεις της 
ηγεσίας του υπουργείου Υγείας.

«Η κινητοποίηση στην 7η Υγειονομική Περιφέρεια Κρήτης ήταν σημαντική και αποτέλεσε σταθμό πολύμορφων δράσεων 
στον χώρο της Υγείας. Αυτή τη στιγμή, τα προβλήματα είναι αρκετά. Είναι χαρακτηριστικό πως 250 εργαζόμενοι του ΠΑΓΝΗ 
στην καθαριότητα και στην τροφοδοσία βρίσκονται σε καθεστώς εργασιακής ανασφάλειας. Είναι συμβασιούχοι και η σύμ
βασή τους λήγει άμεσα. Οι εργαζόμενοι αυτοί πρέπει να προστατευτούν και θα πρέπει η κυβέρνηση να τους μονιμοποιήσει. 
Εμείς παλέψαμε σε μια εξαιρετικά δύσκολη υγειονομική συγκυρία και τα βγάλαμε πέρα. Η κυβέρνηση πρέπει να είναι αρω
γός», είπε ο κ. Βρύσαλης, ενώ συνέχισε τονίζοντας: «Είναι σημαντικό να αποσυρθεί το καθηκοντολόγιο των νοσηλευτών ΔΕ. 
Η ένταξή τους σε καθηκοντολόγιο τούς αδικεί και δημιουργεί εις βάρος τους μεγάλες ανισότητες. Επίσης ζητάμε την ένταξή 
μας στην κατηγορία των βαρέων και ανθυγιεινών επαγγελμάτων, αλλά και επέκταση του ανθυγιεινού επιδόματος, καθόσον 
θεωρούμε πως τόσο το ιατρικό όσο και το νοσηλευτικό προσωπικό δε στηρίχτηκε την περίοδο της υγειονομικής κρίσης, η 
οποία υφίσταται μέχρι και σήμερα. Αναπόφευκτη συνέπεια είναι να ζητήσουμε την αύξηση των μισθών και κυρίως την επα
ναφορά του 13ου και του 14ου μιαθού που οι κυβερνήσεις των μνημονίων τις έκοψαν από τους εργαζομένους του Δημοσί
ου. Η δημόσια υγεία πρέπει να στηριχτεί και σε επίπεδο προσωπικού και σε επίπεδο υποδομών. Όμως, αντί να στηρίζεται, η 
δημόσια υγεία συρρικνώνεται και υποβαθμίζεται».

χρι τέλος του έτους παύουν και οι συμβάσεις του ε
πικουρικού προσωπικού. Η προκήρυξη-κοροϊδία 
για νοσηλευτικό προσωπικό στα νοσοκομεία "πετά- 
ει" πολλούς συναδέλφους εκτός.
Οι συνάδελφοι που βρίσκονταισε αναστολή με ευ

θύνη της κυβέρνησης πηγαινοέρχονται μεταξύ μι- 
σοδουλειάς και ανεργίας...
Σε αυτά που βιώνουν οι εργαζόμενοι έρχονται να 

προστεθούν η ακρίβεια, η "ενεργειακή κρίση" καιτα 
συνεχή χαράτσια. Μέχρι εδώ! Η φετινή ΔΕΘ των υ
ποσχέσεων και των ψίχουλων της κοροϊδίας από 
την πλευρά της κυβέρνησης θα μας βρει για άλλη 
μια φορά στους δρόμους του αγώνα και της διεκδί
κησης. Αγώνας για δικαιώματα και πάλη για ικανο
ποίηση των π ραγματικών μας αναγκών», έκανε σα
φές το Σωματείο Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ στην ανα
κοίνωσή του.

Τι ζητούν

Μάλιστα, τοΣωματείο Εργαζομένων έχει αναφερ
θεί πολλάκις στα αιτήματά του, τα οποία είναι:

- «Όχι στο νέο ΕΣΥ της εμπορευματοποίησης και 
της επιχειρηματικότητας.

- Μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού.
- Μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων. Να 

σταματήσει η εργασιακή "ομηρία".
- Επιστροφή όλων των συναδέλφων που βρίσκο

νται σε αναστολή!
- Να αποσυρθεί το αντιδραστικό καθηκοντολόγιο 

των νοσηλευτών ΔΕ.
-Ένταξη στα ΒΑΕ και επέκταση του ανθυγιεινού ε

πιδόματος σε όλους τους κλάδους.
-Αύξηση μισθών-επαναφορά 13ου και 14ου μι

σθού».
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1  Τραγικές ελλείψεις στο Παίδων «Η Αγία Σοφία»
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

697.37 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τραγικές ελλείψεις στο 
Παίδων «Η Αγία Σοφία»

Αναστολή όλων των τακτικών χειρουργείων γιατί δεν υπάρχουν αναισθησιολόγοι
• Τεράστια κενά σε όλες τις ειδικότητες γιατρών αλλά και σε βιολόγους-τεχνολόγους
• Σε απεργία και συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο υπουργείο Υγείας προχωρούν την επόμενη 
Τετάρτη οι γιατροί του νοσοκομείου # Υποσχέσεις για... μπαλώματα από τον Θ. Πλεύρη

► Tns ΝΤΑΝΙ ΒΕΡΓΟΥ

περγία την Τετάρτη 
28/9 και συγκέντρω
ση στο υπουργείο 
Υγείας στις 12 το με
σημέρι αποφάσισε 
η συνέλευση των 
γιατρών του μεγαλύ

τερου παιδιατρικού νοσοκομείου 
της χώρας, Παίδων «Η Αγία Σο
φία», απαντώντας στην περαιτέ
ρω υποβάθμιση του ΕΣΥ που έχει 
δρομολογήσει η κυβέρνηση του 
Ν.Δ. Καλούν δε όλους μας να μην 
παραμείνουμε θεατές.

«Δουλεύουμε με αυταπάρνη
ση, με ελαστικές σχέσεις εργασί
ας, με χρωστούμενες άδειες και 
ρεπό, με απάνθρωπα ωράρια (π.χ. 
36 ώρες συνεχόμενα οι ειδικευό
μενοι ιατροί)», επισημαίνουν και 
αναλύουν τις μεγάλες ελλείψεις 
σε κάθε τμήμα του νοσοκομείου: 
■ Αναισθησιολόγων, η οποία 
οδήγησε σε αναστολή τακτικών 
χειρουργείων όλων των ειδικο
τήτων. Η λίστα αναμονής για 
ένα χειρουργείο στο νοσοκομείο 
ξεπερνά τα 3.000 παιδιά και κα
θημερινά αυξάνεται, αφού από 
την 1η Σεπτεμβρίου τα προγραμ
ματισμένα χειρουργεία έχουν 
παγώσει. «Είναι απόλυτα σαφές

V:
Ο
§

Οc:
S
3:

IρΚι

Από την εκδήδωση διαμαρτυρία για as εήδείφειε προσωπικού στο Παίδων "Αγία Σοφία» που έγινε την Τρίτη 20 Σεπτεμβρίου.

πόσο επικίνδυνη για την υγεία 
ενός ασθενούς είναι η συνεχής 
αναβολή ενός χειρουργείου και 
τι αντίκτυπο θα έχει στη μετέπει- 
τα ζωή του», τονίζουν οι γιατροί 
και σημειώνουν ότι με αυτή την 
απόφαση υποβαθμίζεται η εκπαί
δευση των ειδικευόμενων, των 
αυριανών χειρουργών και παράλ
ληλα διοχετεύεται ο κόσμος στον 
ιδιωτικό τομέα, όπου θα κληθεί 
να βάλει το χέρι βαθιά στην τσέ

πη για άλλη μια φορά.
Μικροβιολόγων - βιολόγων - 

τεχνολόγων, με αποτέλεσμα να 
υπολειτουργεί το Μικροβιολογικό 
Εργαστήριο και να μη βγαίνουν 
αποτελέσματα τεστ για Covid τα 
Σαββατοκύριακα ακόμη και σε γε
νικές εφημερίες. Το εργαστήριο 
λειτουργεί με το 1/3 των γιατρών 
που προβλέπεται, εξηγούν, και σύ
ντομα θα μπορεί να καλύψει μόνο 
τα εξαιρετικά επείγοντα δείγματα,

ενώ από 1/10 δεν θα είναι δυνατή 
η κάλυψη των μισών εφημεριών! 
• Προσωπικού στο Αιματολογικό 
και το Βιοχημικό Τμήμα, με απο
τέλεσμα τα δείγματα στη βραδι
νή βάρδια κλειστής εφημερίας να 
στέλνονται στο διπλανό νοσοκο
μείο και να μη γίνονται κάποιες 
σημαντικές εξετάσεις.

Γιατρών παντού! Στη Νευρο- 
λογική Κλινική, με αποτέλεσμα 
την τεράστια δυσκολία λειτουρ

γίας του τμήματος που παρακο
λουθεί εκατοντάδες παιδιά, στην 
Καρδιολογική Κλινική και στο 
Αιμοδυναμική Εργαστήριο (το 
μοναδικό στην Ελλάδα), στη Νευ- 
ροχειρουργική Κλινική και στο 
Καρδιοχειρουργικό Τμήμα (το 
μοναδικό δημόσιο πανελλαδικά) 
και στις Παιδιατρικές Κλινικές, 
στην Πυρηνική Ιατρική, στα δύο 
Τμήματα Μεσογειακής Αναιμίας 
(που εξυπηρετούν περίπου 850 
ασθενείς, κυρίως ενήλικες) κ.λπ.

«Γνωρίζουμε πως υπάρχουν 
ελλείψεις σε κάθε τμήμα, που συ
νειδητά η διοίκηση μας τις απο
κρύπτει, συγκαλύπτοντας την 
άσχημη κατάσταση που υπάρχει», 
επισημαίνουν οι γιατροί του νο
σοκομείου και ζητούν ξανά από 
τη διοίκηση να δημοσιοποιήσει 
αναλυτικά τον αριθμό των υπη- 
ρετούντων γιατρών (μόνιμων, 
επικουρικών κ.λπ.), τις βαθμίδες 
τους, τα κενά των μόνιμων θέ
σεων που υπάρχουν, πόσες από 
αυτές έχουν προκηρυχθεί. «Ως 
εδώ!» διαμηνύουν οι γιατροί, με 
τις «λύσεις» των εκάστοτε κυβερ
νήσεων, καλύπτοντας ελάχιστα 
κενά προσωπικού με ελαστικές 
σχέσεις εργασίας ή μετακινήσεις 
από νοσοκομείο σε νοσοκομείο.

Λίγο νωρίτερα ο υπουργός 
Υγείας Θάνος Πλεύρης, επιβε
βαιώνοντας τους γιατρούς του 
Παίδων, με ανακοίνωσή του 
υποσχέθηκε -χωρίς να δώσει 
σαφές χρονοδιάγραμμα- ότι θα 
προκηρύξει «κατά προτεραιότη
τα» θέσεις για αναισθησιολόγους 
στο νοσοκομείο, μέχρι τότε θα 
μετακινήσει αναισθησιολόγους 
-άγνωστο από ποιο νοσοκομείο, 
καθώς σε όλη την Ελλάδα υπάρχει 
έλλειψη- μέχρι την ολοκλήρωση 
της προκήρυξης ώστε να λειτουρ
γήσει άλλη μία θέση χειρουργείου 
και ότι σε συνεννόηση με τη δι
οίκηση του νοσοκομείου θα επα- 
νασχεδιαστεί ο προγραμματισμός 
για την όσο το δυνατόν καλύτερη 
εξυπηρέτηση των χειρουργείων.
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1  Επιτελικό αίσχος στο νοσοκομείο Παίδων
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

3018.5 cm² Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επιτελικό αίσχος
ιιίι • Τ·ί·

Κοινωνική αγανάκτηση για ιη λίστα 
αναμονής 3.000 παιδιών 
στα χειρουργεία του νοσοκομείου 
Παίδων «Αγία Σοφία», που άφησαν 
χωρίς αναισθησιολόγους

Ισχυρότατη η εντύπωση πως πίσω 
από την απαξίωση του νοσοκομείου 
κρύβεται η εξυπηρέτηση ιδιωτικών 
συμφερόντων της Υγείας

Τρέχει να μπαλώσει τα κενά 
ο Πλεύρης μετά την κατακραυγή

Στο «Αγία Σοφία» σήμερα 
ο Αλέξης Τσίπρας

ίι\ f ; ν "

ιΡ '

σελίδες 14-15
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1  Επιτελικό αίσχος στο νοσοκομείο Παίδων
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022
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Κατόπιν εορτής και με μετακινήσεις επιχειρ 
λύσουν τα προβλήματα στο Παίδων «Αγία

Με απεργία 
απαντούν οι 
γιατροί του 

Παίδων «Αγία 
Σοφία» την 
Τετάρτη 28 

Σεπτεμβρίου και 
συγκέντρωση 
μπροστά στο 

υπουργείο Υγείας

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Ε
πρεπε να φτάσει ο... κόμπος 
στο χτένι καί 3.000 παιδιά 
να περιμένουν στις λίστες 
της ντροπής για ένα χει
ρουργείο ώστε να κινητοποιηθεί το 
υπουργείο Υγείας για να λύσει το 

πρόβλημα της έλλειψης αναισθησιο- 
λόγων και άλλων ειδικοτήτων στο 
Παίδων «Αγία Σοφία». Μόλις χθες, 
ο υπουργός Υγείας Θάνος Πλεύρης 
και η αναπληρώτρια υπουργός Υγεί
ας Μίνα Πίάγκα συναντήθηκαν με το 
Διοικητικό Συμβούλιο ΕΙΝΑΠ και 
πενταμελή επιτροπή από το Παίδων 
«Αγία Σοφία» για το ζήτημα.

Δεν λύνεται το πρόβλημα
Τελικά, κατόπιν εορτής αποφασί- 

στηκεκατ' αρχάς το μεγάλο πρόβλημα 
να αντιμετωπιστεί με μετακινήσεις 
αναισθησιολόγων, ώστε να λειτουρ» 
γήσει ακόμα μία θέση χειρουργείου. 
Επίσης, αποφασίσιηκε η προκήρυξη 
θέσεων του «Αγία Σοφία» για αναι- 
σθησιολόγους και λοιπές απαραίτητες 
θέσεις να γίνει κατά προτεραιότητα.

Οι παραπάνω αποφάσεις ουσια
στικά δεν θα λύσουν ίο πρόβλημα, 
απλά θα το «μακιγιάρουν». Η ολο
κλήρωση των διαδικασιών της προ
κήρυξης είναι χρονοβόρες και θα 
κρατήσουν αρκετούς μήνες. Επιπλέ
ον, στΓΐν ανακοίνωση του υπουργεί
ου δεν α ναφέρετα ι ο αριθμός των θέ- 
σεων που θα προκηρυχθούν. Αν δεν 
προκηρυχθούν όλες οι θέσεις, ελλο
χεύει ο κίνδυνος να μην κάνει κανείς 
αίτηση, καθώς κανείς δεν θα δηλώ
σει διαθεσιμότητα εφόσον ξέρει ότι 
υπάρχουν κενές οργανικές θέσεις.

Το μόνο που θα καταφέρουν οι με- 
τακινήσεις αναίσθησιολόγων είναι 
να μετακυλίσουν το πρόβλημα σε 
άλλα νοσοκομεία, όπως έχουμε δεν 
αρκετές φορές στο παρελθόν. Επί
σης, η λειτουργία ενός ακόμα χει
ρουργείου θα δώσε ι κάπο ιες ανάσες, 
αλλά σε καμία περίπτωση δεν θα αλ- 
λάξει την κατάσταση άρδην, από τπ 
στιγμή μάλιστα που στην αναμονή 
βρίσκονται 3.000 παιδιά. Τέλος, δεν 
φαίνεται να δίνεται βάρος στις υπό
λοιπες ειδικότητες, παρότι τα κενά 
παρακωλύουν σημαντικές λειτουρ
γίες του Παίδων, όπως το Μικρο

βιολογικό Τμήμα, η Αιμοδοσία και οι 
Μονάδες Μεσογειακής Αναιμίας.

Συνεχίζονται οι ακυρώσεις 
χειρουργείων

Την ίδια ώρα, η λίστα αναμονής 
για ένα χειρουργείο στο νοσοκομείο 
Παίδων «Αγία Σοφία» ξεπερνά τα 
3.000 παιδιά και καθημερινά αυξά
νεται, αφού από την 1 η Σεπτεμβρίου 
έχουν παγώσει τα προγραμματισμέ
να χειρουργεία. Παράλληλα, οι για
τροί εργάζονται ακόμη και 36 ώρες 
συνεχόμενες για να αντιμετωπίσουν

τα επείγοντα περιστατικά και να ολο
κληρώσουν όσο το δυνατόν περισ
σότερες επεμβάσεις.

Απεργία στις 28 Σεπτεμβρίου
Η πενταμελής Επιτροπή Ιατρών 

ΕΙΝΑΠ Νοσοκομείου Παίδων 
«Αγία Σοφία» αποφάσισε να προχω
ρήσει σε απεργία την Τετάρτη 28 Σε
πτεμβρίου και σε συγκέντρωση στο 
υπουργείο Υγείας στις 12 μ.

Ειδικότερα, κάλεσαν συλλόγους 
γονέων, σωματεία και άλλους φορείς 
να πάρουν μέρος στη συγκέντρωση

Στο Παίδων σήμερα ο Αλέξης Τσίπρας

Επίσκεψη στο Παίδων «Αγία Σοφία» θα πραγματοποιήσει 
σήμερα στις 11:40 π.μ. ο Αλέξης Τσίπρας, 0 πρόεδρος του 
ΐγΡΙΖΑ-Προοδευτικπ Συμμαχία θα έχει την ευκαιρία να δει τα 
τεράστια προβλήματα που αντιμετωπίζει το μεγαλύτερο 
παιδιατρικό νοσοκομείο της χώρας, να συνομιλήσει με 
εργαζομένους, ενώ θα ενημερωθεί και από τπ διοίκηση του 
νοσοκομείου.
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1  Επιτελικό αίσχος στο νοσοκομείο Παίδων
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022

ούννα
Σοφία»

«καθώς οι τεράστιες ελλείψεις προ
σωπικού σιο μεγαλύτερο παιδιατρικό 
νοσοκομείο της Ελλάδας θέτουν σε 
κίνδυνο την υγεία των παιδιών».

Σύμφωνα μετηνΕΙΝΑΠ, καταγρά
φονται ελλείψεις αναισθησιολόγων, 
μικροβιολόγων, τεχνολόγων, προσω
πικού στο Αιματολογικό και Βιοχημι
κό Τμήμα, στο Νευρολογικό, το Νεο- 
ροκειρουργικό και το Καρδιολογικό, 
στο Τμήμα Πυρηνικής Ιατρικής και 
στο Τμήμα Μεσογειακής Αναιμίας. 
«Γνωρίζουμε πως υπάρχουν ελλεί
ψεις σε κάθε τμήμα, που συνειδητά η 
διοίκηση μας τις αποκρύπτει συγκα
λύπτοντας την άσχημη κατάσταση 
που υπάρχει. Ζ ητάμε εκ νέου από τη 
διοίκηση ως εκλεγμένο επίσημο όρ
γανο των ιατρών του νοσοκομείου 
μας να μας δώσε ι αναλυτικά τον αριθ
μό των υπηρέτουντων ιατρών (μόνι
μων, επικουρικώνκ.λπ.), τις βαθμίδες 
τους, τα κενά ίων μόνιμων θέσεων 
που υπάρχουν, πόσες από αυτές 
έχουν προκηρυχθεί» καταλήγει το 
δελτίο Τύπου της πενταμελούς Επι
τροπής Ιατρών ΕΙΝΑΙ! Παίδων 
«Αγία Σοφία».
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1  Προεκλογική επιχορήγηση ιδιωτών Υγείας με
δημόσιο χρήμα από την Περιφέρεια Β. Αιγαίου

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1451.61
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προεκλογική επιχορήγηση ιδιωτών Υγείας 
με δημόσιο χρήμα από την Περιφέρεια Β. Αιγαίου
Τα έξοδα για το ιατρικό συνέδριο που συνδιοργανώνεται με τη σύμπραξη του Ερευνητικού Ινστιτούτου, 
του οποίου επιστημονικός υπεύθυνος είναι ο βουλευτής Σάμου της Ν.Δ, Χριστόδουλος Στεφανάδης, 
και του Ιατρικού Κέντρου στο δημόσιο Επικούρειο Πολιτιστικό Κέντρο Σάμου θα καλυφθούν 
από την Περιφέρεια, όπως καταγγέλλει ο Βαρδαρός

Π
” ραεκλογική φιέστα με...

ξένα κόλλυβα ετοιμάζει ο 
βουλευτής Σάμου της 
Ν.Δ. Χριστόδουλος Στε

φανάδης. Το Ερευνητικό Ινστιτού
το για τη Μακροζωία καί την Πρό
ληψη των Ασθενειών του Γήρατος, 
του οποίου ο X. Στεφανάδης είναι 
επιστημονικός υπεύθυνος, διοργα- 
νώνει, στις 30 Σεπτεμβρίου - 2 
Οκτωβρίου, ιατρικό συνέδριο στη 
Σάμο με Θέμα «Γυναίκα, υγεία, μα
κροζωία» από κοινού με το Ιατρικό 
Κέντρο, δηλαδή τον μεγάλο ιδιωτι
κό όμιλο στον χώρο της Υγείας.

Ωσιόσο, όπως καταγγέλλει ο 
πρώην γενικός γραμματέας Πρωτο
βάθμιας Φροντίδας Υγείας Σταμά- 
της Βαρδαρός, το συνέδριο θα 
πραγματοποιηθεί στο Επικούρειο 
Πολιτιστικό Κέντρο Σάμου, έναν 
δημόσιο ανακαινισμένο χώρο που 
έχει παραχωρηθεί δωρεάν, όμως η 
Περιφέρεια Βορείου Αιγαίου θα

πληρώσει περίπου 30.000 ευρώ για 
τη μετακίνηση ίων συμμετεχόντων 
σε αυτό το συνέδριο. Με απλά λό
για, το συνέδριο που διοργανώνουν 
δύο «ιδιωτικά μαγαζιά» θα πληρω
θεί με δημόσιο χρήμα!

Σύμφωνα με τον Σ, Βαρδαρό, ο 
βουλευτής Σάμου της Νέας Δημο
κρατίας την «πέφτει» στη δημοτική 
Αρχή και σε όποιον άλλον γιατί 
αποφάσισε με ευρεία πλειοψηφία 
στο Δημοτικό Συμβούλιο της 
προηγούμενης εβδομάδας να διεκ- 
δικήσει λύσεις στα σοβαρά προ
βλήματα των δημόσιων δομών 
Υγείας του νησιού,« μην αναγνωρί
ζοντας την προσπάθεια της κυβέρ
νησης Μητσοτάκη και πρακαλώ- 
ντας ανασφάλεια και αναστάτωση 
στους κατοίκους και στους επισκέ
πτες του νησιού». Μάλιστα, παρόιι 
καθηγητής Καρδιολογίας ο ίδιος, 
συνεχίζει να υποτιμά και να υπο
βαθμίζει τα προβλήματα στο νοσο

κομείο Ικαρίας, ενώ γενικά δεν φαί
νεται να έχει και πολύ ψηλά τα θέ
ματα της δημόσιας περίθαλψης 
στην πολιτική του ατζέντα,

Παρέλαση γαλάζιων στελεχών
Την ίδια ώρα, η πολιτική πολυ

φωνία δεν φαίνεται να είναι το δυ
νατό χαρτί αυτού του συνεδρίου. 
Με βάση το πρόγραμμα, θα συμμε- 
τάσχουν μεταξύ άλλων η Νίκη Κε- 
ραμεως, η Δόμνα Μιχαήλίδου, η 
Ζωή Ράπτη, η Νόνη Δούνια και η 
Σοφία Βούλτεψη,Της τελευταία μά- 
λιστα η ομιλία έχει τίτλο «Γυναίκες 
στην πολιτική. Ιαορροπία πάνω σε 
ψηλές γόβες».

Προεκλογική σκοπιμότητα
Η δημοτική παράταξη « Η Σάμος 

αλλάζει» αναφέρει ότι ο Χριστό
δουλος Στεφανάδης με δημόσιο 
χρήμα (της Περιφέρειας) αξιοποιεί

ένα ιατρικό συνέδριο σε ακραιφνή 
προεκλογική σκοπιμότητα. Παράλ
ληλα, τονίζει ότι η Περιφέρεια Βο- 
ρείου Αιγαίου δεν έχει καμία διάθε
ση συζήτησης για την από κοινού, 
με τον δήμο και ιούς πολιτιστικούς 
συλλόγους, συλλειτουργία του Επι
κούρειου, αλλά επιμένει στην πα
ραχώρησή του στο Ερευνητικό Ιν- 
στ ιτούτο για ιη Μακροζωία, λ Ιάλι- 
στα, με αυτή την επιχορήγηση κα- 
ταρρίπτεται το επιχείρημα ότι η Πε
ριφέρεια δεν έχει χρήματα για την 
διαχείριση των λειτουργικών εξό
δων του Επικούρειου.

Τέλος, υπογραμμίζει όχι είναι 
υπόθεση της τοπικής κοινωνίας πο
λιτών και των εκπροσώπων της όχι 
μόνο να βγάλει τα συμπεράσματα 
πις, αλλά και να διεκδικήσει το Επι
κούρειο Πολιτιστικό Κέντρο, ώστε 
να γίνει ο πολιτιστικός και πνευμα
τικός πνεύμονας της Σάμου,

Αντώνης Ραυτόπσυλος
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1  Μετακίνηση αναισθησιολόγων από άλλα
νοσοκομεία στο Παίδων

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,44 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

198.68 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διαβάστε επίσης IlSAVOUV CIVaiO0nOIOA0YOUS ICOpQ 010 Παίδων
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1  Μετακίνηση αναισθησιολόγων από άλλα νοσοκομεία στο Παίδων
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,44 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022

ΘΑ ΠΡΟΚΗΡΥΧΘΟΥΝ ΑΜΕΣΩΣ ΚΑΙ ΤΡΕΙΣ ΘΕΣΕΙΣ

Μετακίνηση αναισθησιολόγων από άλλα νοσοκομεία στο Παίδων
ΤΡΕΙΣ ΘΕΣΕΙΣ αναισθησιολό- 
γων θα προκηρυχθούν αμέσως στο 
Παίδων «Αγία Σοφία», ενώ τέσσερις 
ακόμα γιατροί της ίδιας (προς εξαφά
νιση) ειδικότητας θα μετακινηθούν 
στο παιδιατρικό νοσοκομείο, ώστε 
να συρρικνωθεί η «μαύρη τρύπα» 
που έχει προκαλέσει αναμονή άνευ 
προηγουμένου στις επεμβάσεις. Τα 
παραπάνω δεσμεύθηκε η ηγεσία του

υπουργείου Υγείας, κατά τη χθεσινή 
συνάντηση του Θάνου Πλεύρη και 
της Μίνας Γκάγκα με το Διοικητι
κό Συμβούλιο της Ενωσης Ιατρών 
Νοσοκομείων Αθήνας-Πειραιά (ΕΙ- 
ΝΑΠ) και την πενταμελή επιτροπή 
του «Αγία Σοφία».

Υπενθυμίζεται πως σήμερα στο 
συγκεκριμένο νοσηλευτικό ίδρυμα 
υπηρετούν μόλις οκτώ ειδικευμένοι,

ενώ προβλέπονται 17 μόνιμες θέ
σεις, με αποτέλεσμα να εκκρεμούν 
χειρουργεία από το 2018. Ετσι, με 
τη μετακίνηση αναισθησιολόγων 
από άλλα νοσοκομεία της πρωτεύ
ουσας ο στόχος είναι να ανοίξει μία 
ακόμα χειρουργική αίθουσα για την 
ταχύτερη εξυπηρέτηση των μικρών 
ασθενών. Εντούτοις, οι ελλείψεις του 
νοσοκομείου δεν σταματούν μόνο

στους αναισθησιολόγους, γι’ αυτό 
και ο υπουργός και η αναπληρώτρια 
υπουργός Υγείας επισήμαναν πως η 
προκήρυξη για όλες τις απαραίτητες 
θέσεις θα γίνει κατά προτεραιότητα.

Εν τω μεταξύ, η πενταμελής επι
τροπή γιατρών του νοσοκομείου 
αποφάσισε να προχωρήσει σε απερ
γία και συγκέντρωση στο υπουρ
γείο Υγείας την ερχόμενη Τετάρτη.

Σύμφωνα με τα στοιχεία που επι
καλείται, καταγράφονται ελλείψεις 
αναισθησιολόγων, μικροβιολόγων, 
τεχνολόγων, προσωπικού στο Αιμα
τολογικό και το Βιοχημικό Τμήμα, 
καθώς και σε Νευρολογικό, Νευρο- 
χειρουργικό, Καρδιολογικό, Τμήμα 
Πυρηνικής Ιατρικής και Τμήμα Με
σογειακής Αναιμίας.

ΜΑΡΘΑ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ
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1  Ούτε λεφτά για ασθενοφόρο δεν έχουν…
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

77.96 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ούτε λεφτά για ασθενοφόρο 
δεν έχουν...
Οργή και αγανάκτηση... Το ΕΣΥ καταρρέει, αλλά δεν 
υπάρχει κανένα πρόβλημα για τον υπουργό θάνο 
Πλεύρη. Βλέπετε, την ώρα που βγαίνουν από παντού 
ανακοινώσει (π.χ. ΠΟΕΔΗΝ) για τα χρήματα που ΔΕΝ 
υπάρχουν στα νοσοκομεία, την ίδια ώρα έρχονται 
διάφορεε εταιρείεε, οι οποίεε δίνουν χρήματα ακόμη 
και για... μεταχειρισμένα ασθενοφόρα, ώστε να μην 
μένουν γυμνά τα νησιά pas. Δεν έχουν λεφτά ούτε για τα 
απαραίτητα... Σύμφωνα με απόφαση που φέρνουμε στο 
φωε τηε δημοσιότηταε σήμερα, με υπογραφή Πλεύρη - 
Γκάγκα έγινε «αποδοχή δωρεάε ενόε μεταχειρισμένου, 
πλήρωε εξοπλισμένου ασθενοφόρου οχήματοε. μάρκαε 
- μοντέλου Volkswagen Τ6 Tran8porter 2.0 TDI με έτοε 
πρώτηε άδειαε κυκλοφορίαε 2018. από την εταιρεία με 
την επωνυμία Ρ ΕΝΕΡΓΕΙΑ 1 ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΑΝΩΝΥΜΗ 
ΕΤΑΙΡΕΙΑ για την κάλυψη των υπηρεσιακών αναγκών 
του Κ.Υ. Ιθάκηε, αρμοδιότηταε 6ηε Υγειονομικήε 
Περιφέρειαε Πελοποννήσου. Ιονίων Νήσων, Ηπείρου 
® Δυτικήε Ελλάδαε». Ντροπή!
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